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OrASO.0002.2.2020 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr 2/2020 

 

z posiedzenia RADY GMINY DĘBICA 

odbytego w dniu 27 lutego 2020r. w  budynku Urzędu Gminy 

w Dębicy przy ul. Stefana Batorego 13, o godzinie 13:30. 

 

    

Zaproszenia na posiedzenie Sesji Rady Gminy zostały wysłane do: wszystkich radnych, 

Starosty Powiatu Dębickiego – Piotra Chęćka, Przewodniczącego Rady Powiatu Dębickiego – 

Michała Maziarki, Radnych Rady Powiatu Dębickiego – Andrzeja Trzeciaka, Andrzeja Reguły, 

Marka Jaskółki, Roberta Mazura, Wójta Gminy – Stanisława Rokosza, Zastępcy Wójta -  

Zdzisława Siwuli, Zastępcy Wójta -  Marka Mikruta, Sekretarz Gminy – Adrianny Miazgi, 

Skarbnika Gminy -  Marty Panek, Naczelnika Wydziału ITR – Aleksandra Reguły, p. o. 

Zastępcy Naczelnika Wydziału ITR – Alana Kuczka, Kierowników Referatów Urzędu Gminy 

– Patrycji Krupki, Edyty Uszko, Anetty Kazały, p. o. Kierownika Referatu GPK – Mariusza 

Bobulskiego, Pana Władysława Gazdy, Inspektora Ochrony Danych Osobowych – Joanny 

Kurgan, Młodszy Specjalista Gminnej – Małgorzaty Wilczyńskiej, p. o. Zastępcycy  Dyrektora 

GZEASiP – Ewy Muchy, Dyrektora CKiB – Marcina Ciszka, Dyrektora GOSiR – Krzysztofa 

Lipczyńskiego, Prezesa GZK Sp. z o. o. w Brzeźnicy – Bogdana Wójcika, Prezesa Zarządu 

PGO Spółka z o. o. – Witolda Stanocha, Kierownika GOPS – Piotra Mączki, Prezesa Zarządu 

Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. - Pawła Wolickiego, sołtysów z terenu Gminy Dębica, 

przedstawicieli mediów. 

 

Lista obecności członków Sesji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Sesji uczestniczyli: 

……………………………………………… 

p. o. Komendanta Komisariatu Policji w Brzeźnicy – nadkomisarz Grzegorz Wrona, Wójt 

Gminy Dębica – Stanisław Rokosz, Zastępca Wójta – Zdzisław Siwula, Zastępca Wójta –  

Marek Mikrut,  Sekretarz Gminy – Adrianna Miazga, Skarbnik Gminy – Marta Panek, 

Naczelnik Wydziału ITR – Aleksander Reguła, p. o. Zastępcy Naczelnika Wydziału ITR – 

Alan Kuczek, Kierownicy Referatów Urzędu Gminy – Patrycja Krupka, Anetta Kazała, Edyta 

Uszko, p. o. Kierownika Referatu GPK – Mariusz Bobulski, Pan Władysław Gazda, Dyrektor 

CKiB - Marcin Ciszek, Zastępca Dyrektora CKiB – Sylwia Zapał, Prokurent GZK sp. z o. o. – 

Anna Świstak, Prezes Zarządu PGO Spółka z o. o. – Witold Stanoch, Zastępca Prezesa Zarządu 

Latoszyn Zdrój Sp. z o. o. – Rafał Polański, p. o. Komendanta Straży Gminnej – Małgorzata 

Wilczyńska, Inspektor Ochrony Danych Osobowych – Joanna Kurgan, Zastępca Kierownika 

GOPS – Sylwia Korycka-Żymuła, p. o. Zastępcy  Dyrektora GZEASiP – Ewa Mucha, sołtysi 

z terenu Gminy Dębica, pracownicy UG, przedstawiciele mediów. 

 

ZESTAWIENIE PODJĘTYCH UCHWAŁ: 

……………………………………………….… 

1. Uchwała Nr XVI/183/2020 – w sprawie uchylenia uchwał: 

• Rady Gminy Dębica nr V/102/99 z dnia 26 sierpnia 1999r. w sprawie ustalenia ulg 

przewozowych w zakresie usług komunikacyjnych w ramach lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie gminy Dębica; 

• Rady Gminy Debica nr XIX/314/08 z dnia 29 grudnia 2008r. w sprawie uprawnień do 

bezpłatnych przejazdów Honorowych Dawców Krwi na liniach komunikacyjnych 

obsługiwanych taborem autobusowym MKS sp. z o. o. w Dębicy; 
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• Rady Gminy Dębica nr XXXIX/448/09 z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie uprawnień do 

bezpłatnych przejazdów członków Polskiego Związku Niewidomych na liniach 

komunikacyjnych obsługiwanych taborem autobusowym Miejskiej Komunikacji 

Samochodowej Spółka z o. o. w Dębicy. 

2. Uchwała Nr XVI/184/2020 – w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica 

(dot. zad. pn. „Budowa budynku wielofunkcyjnego 

w Braciejowej”). 

3. Uchwała Nr XVI/185/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów. 

4. Uchwała Nr XVI/186/2020 – w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Dębica. 

5. Uchwała Nr XVI/187/2020 – w sprawie w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzieleni 

pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na realizację zadania 

własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1301R Latoszyn-Braciejowa – 

budowa chodnika w m. Latoszyn i Gumniska – etap IV”. 

6. Uchwała Nr XVI/188/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

netto nieruchomości sprzedawanej w trybie bezprzetargowym na 

poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej (dot. dz. nr 207/5 w m. Nagawczyna). 

7. Uchwała Nr XVI/189/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 943/3 w m. Brzeźnica). 

8. Uchwała Nr XVI/190/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 879/6 w m. Podgrodzie). 

9. Uchwała Nr XVI/191/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 556/15; 556/16; 556/23; 563/5; 

564/5; 629/1; 633/3 w m. Stobierna). 

10. Uchwała Nr XVI/192/2020 – w sprawie zbycia nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy 

Dębica (dot. dz. nr 767/3 w m. Stobierna). 

11. Uchwała Nr XVI/193/2020 – w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dębica 

w 2020r.” 

12. Uchwała Nr XVI/194/2020 – w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania 

stypendiów dla uczniów i studentów. 

 

Posiedzenie Sesji Rady Gminy Dębica rozpoczął i prowadził obrady Przewodniczący 

Rady Gminy Piotr Żybura. 

 

Serdecznie powitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura poinformował, że na podstawie złożonych 

podpisów na liście obecności w posiedzeniu uczestniczy 21 radnych na stan 21 radnych, co 

stanowi wymaganą ilość radnych Rady Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał oraz 

przeprowadzenia obrad sesji, a następnie przedstawił porządek obrad sesji Rady Gminy. 

 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Dębica nr V/102/99 

w sprawie ustalenia ulg przewozowych w zakresie usług komunikacyjnych w ramach lokalnego 

transportu zbiorowego na terenie gminy Dębica; nr XIX/314/08 w sprawie uprawnień do 

bezpłatnych przejazdów Honorowych Dawców Krwi na liniach komunikacyjnych 

obsługiwanych taborem autobusowym MKS sp. z o. o. oraz uchwały nr XXIX/448/09 

w sprawie uprawnień do bezpłatnych  przejazdów członków Polskiego Związku Niewidomych 

na liniach komunikacyjnych obsługiwanych taborem autobusowym MKS sp. z o. o. 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa budynku 

wielofunkcyjnego w Braciejowej”). 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Dębica. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego 

wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1301R Latoszyn-Braciejowa – 

budowa chodnika w m. Latoszyn i Gumniska – etap IV”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

netto nieruchomości sprzedawanej w trybie bezprzetargowym na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej (dot. dz. nr 207/5 w m. Nagawczyna). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 943/3 w m. Brzeźnica). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 879/6 w m. Podgrodzie). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 556/15; 556/16; 556/23; 563/5; 564/5; 629/1; 633/3 w m. 

Stobierna). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy 

Dębica (dot. dz. nr 767/3 w m. Stobierna). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Debica w 2020r.” 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania 

stypendiów dla uczniów i studentów. 

14. Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Dębica poddał przyjęcie porządku obrad pod głosowanie, 

w wyniku którego został przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się. 

W dalszej części Przewodniczący przeszedł do realizacji przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 2.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Dębica nr V/102/99 

w sprawie ustalenia ulg przewozowych w zakresie usług komunikacyjnych w ramach lokalnego 

transportu zbiorowego na terenie gminy Dębica; nr XIX/314/08 w sprawie uprawnień do 

bezpłatnych przejazdów Honorowych Dawców Krwi na liniach komunikacyjnych obsługiwanych 

taborem autobusowym MKS sp. z o. o. oraz uchwały nr XXIX/448/09 w sprawie uprawnień do 

bezpłatnych  przejazdów członków Polskiego Związku Niewidomych na liniach komunikacyjnych 

obsługiwanych taborem autobusowym MKS sp. z o. o. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Dębica nr V/102/99 

w sprawie ustalenia ulg przewozowych w zakresie usług komunikacyjnych w ramach lokalnego 

transportu zbiorowego na terenie gminy Dębica; nr XIX/314/08 w sprawie uprawnień do 

bezpłatnych przejazdów Honorowych Dawców Krwi na liniach komunikacyjnych obsługiwanych 

taborem autobusowym MKS sp. z o. o. oraz uchwały nr XXIX/448/09 w sprawie uprawnień do 

bezpłatnych  przejazdów członków Polskiego Związku Niewidomych na liniach komunikacyjnych 

obsługiwanych taborem autobusowym MKS sp. z o. o. 
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W związku ze złożonym wypowiedzeniem porozumienia w sprawie przejęcia przez Gminę 

Miasta Dębica od Gminy Dębica zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego zawartego 

26 czerwca 2017 roku przez Gminę Miasta Dębica, którego bieg upływa z dniem 29 lutego 

2020 roku została podjęta decyzja o wyborze nowego przewoźnika, który będzie realizował 

przewozy osób w ramach przewozów międzygminnych stosując ulgi zawarte 

w obowiązujących przepisach. Z uwagi na powyższe uchwały określająca ulgi przewozowe 

w zakresie usług komunikacyjnych w ramach lokalnego transportu zbiorowego mające 

zastosowanie do komunikacji miejskiej nie będą  wykorzystywane do świadczonych od 

1 marca 2020 roku  usług przewozowych i należy je uchylić 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 1 wstrzymująca się 

(Domaradzki T.), jako uchwała Nr XVI/183/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 3.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa budynku wielofunkcyjnego 

w Braciejowej”). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy 2020 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa budynku wielofunkcyjnego 

w Braciejowej”) przedstawił p. o. Zastępcy Naczelnika Wydziału ITR – Pan Alan Kuczek. 

 

Uchwałę podejmuje się w celu zabezpieczenia środków na budowę budynku użyteczności 

publicznej przeznaczonego na przedszkole oraz ośrodek zdrowia w ramach zadania: Budowa 

budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej. Podjęcie uchwały jest niezbędne w celu realizacji II 

etapu przedmiotowego zadania. I Etap inwestycji zrealizowany w 2018 roku obejmował 

wykonanie robót ziemnych, wykonanie fundamentów pod budynek oraz ich izolacji, wyk. 

chudej wylewki wraz zasypaniem, wyk. przyłącza wodociągowego, wyk. przyłącza 

kanalizacyjnego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XVI/184/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów. 

………………………………………………………………………..…………………………... 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 

Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów przedstawił Zastępca Prezesa Latoszyn Zdrój – Pan 

Rafał Polański. 

 

W związku z koniecznością poszerzenia oferty dla osób korzystających z basenu 

uzdrowiskowego w Latoszynie, zachodzi konieczność zakupu 2 saun: parowej i infrared. 

Szacunkowy koszt nowego wyposażenia wynosi 80 000 zł. 

 

Podjęcie niniejszej uchwały umożliwi utworzenie jednostki organizacyjnej pomocy 

społecznej – ośrodek wsparcia dziennego Dzienny Dom „Senior+” w Kochanówce i uzyskanie 

wsparcia w ramach Programu Wieloletniego „Senior+” na lata 2015-2020, który kierowany jest 
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do jednostek samorządu terytorialnego. Celem strategicznym Programu jest zwiększenie 

aktywnego uczestnictwa w życiu społecznym seniorów przy dofinansowaniu działań jednostek 

samorządu w rozwój Dziennego Domu „Senior+”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 1 przeciwna (Domaradzki T.) i 0 

wstrzymujących się, jako uchwała Nr XVI/185/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 5.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Dębica. 

………………………………………………………………………..…………………………... 

 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Dębica przedstawiła 

Skarbnik Gminy – Marta Panek. 

 

Zmiany budżetu gminy Dębica na rok 2020 – sesja 27 luty  

 

DOCHODY 

1) Zwiększenia: 

⎯  33 932 zł zwiększenie planu finansowego GOSIR z tytułu zwrotu kosztów zużycia 

energii elektrycznej poniesionych w 2019 roku (rozliczenie końcowe - korekty faktur 

w 2020 roku) z przeznaczeniem na zakup wyposażenia GOSIR, w tym zakup odkurzacza 

basenowego, ponieważ naprawa użytkowanego dotychczas sprzętu przewyższa jego 

wartość, zakup automatycznych pompek dozujących środki chemiczne niezbędnych do 

prawidłowego funkcjonowania całego systemu uzdatniania wody basenowej, które nie 

były wymieniane od początku funkcjonowania kompleksu. (rozdz. 92604) 

⎯ 1 641 046 zł - Rozwój OZE szansą na poprawę jakości życia mieszkańców Gmin 

Dębica i Iwierzyce - dotacja z RPO Województwa Podkarpackiego na w/w 

przedsięwzięcie. (rozdz. 90005) 

2) Zmniejszenie o 2 830 475 zł dotacji z Funduszu Dróg Samorządowych przeznaczonej na 

zadanie Budowa dróg dojazdowych do terenów inwestycyjnych, ponieważ dotacja 

wpłynęła na rachunek bankowy gminy w grudniu 2019 roku w kwocie 1 911 295 zł 

(wartość dotacji po przetargu). W 2020 roku dofinansowanie w kwocie 1 911 295 zł na 

przedmiotową inwestycję zostanie uruchomione z nadwyżki budżetowej.(rozdz. 60016) 

 

WYDATKI   INWESTYCYJNE 

 

1) 3 505 295 zł – Budowa dróg dojazdowych do terenów inwestycyjnych w Zawadzie, 

w tym roboty budowlane i pełnienie obowiązków nadzoru inwestorskiego. (rozdz. 60016) 

2) 990 000 zł  - Chodniki i drogi, przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Dębica, 

przebudowa parkingu i drogi w Zawadzie, opracowanie dokumentacji i decyzji ZRID na 

przebudowę drogi w Zawadzie.  (rozdz. 60016) 

3) 100 000 zł - Ochrona różnorodności biologicznej kompleksów leśnych w Latoszynie 

poprzez budowę infrastruktury rekreacyjno-turystycznej, w tym wykonanie 

wzmocnienia skarpy w części I -Miejsce Muzykoterapii z gabionów na skarpowanie 

terenu. (rozdz. 63003) 

4) 60 000 zł - Zabezpieczone środki będą przeznaczone na zakup działki o numerze 

ewidencyjnym 943/3 o pow. 0,04 ha położonej w miejscowości Brzeźnica. Przedmiotowa 

działka znajduje się w pasie drogi gminnej która obecnie jest zabudowana starym 

budynkiem mieszkalnym. Z uwagi na fakt, iż w tym miejscu jest zwężenie pasa 

drogowego co powoduje duże zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu drogowym, zachodzi 
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konieczność dokonania korekty drogi oraz budowę chodnika. Biorąc pod uwagę rozwój 

osiedla na tym terenie jak również dojazd i dojście mieszkańców w tym młodzieży 

szkolnej do Szkoły Podstawowej, kościoła i przystanków autobusowych, które znajdują 

się przy drodze wojewódzkiej, koniecznym jest nabycie w/w działki. (rozdz. 70005) 

5) 400 000 zł -  Budowa budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej 

Środki zabezpiecza się na inwestycję polegającą na budowie budynku użyteczności 

publicznej przeznaczonego na przedszkole oraz ośrodek zdrowia oraz powierzchnie 

utwardzone, miejsca postojowe oraz plac zabaw na działce o numerze ewidencyjnym 

1429/1 położonej w miejscowości Braciejowa. (rozdz.70095) 

6)   170 000 zł – Budowa żłobka w miejscowości Nagawczyna 

Zabezpieczenie środków ze względu na konieczność zakończenia inwestycji budowy 

żłobka w Nagawczynie do końca 2020 r. Powstały budynek przeznaczony będzie do 

pełnienia funkcji opiekuńczej, wychowawczej i edukacyjnej dla dzieci do lat 3. 

(rozdz.85505) 

7) 150 000 zł - Place zabaw i tereny rekreacyjne 

Środki zabezpiecza się na realizację zadań z zakresu budowy, remontów i doposażenia 

placów zabaw i terenów rekreacyjnych  na terenie Gminy Dębica, m. in. II etap placu 

zabaw w Pustkowie (Słomianki), zagospodarowanie terenów zielonych w Nagawczynie, 

Zawadzie, Latoszynie. (rozdz. 90095) 

8) 45 000 zł – Budowa obiektów infrastruktury rekreacyjno-turystycznej na terenie 

Gminy Dębica  

Środki zabezpiecza się na realizację zadania pn. Budowa obiektów infrastruktury 

rekreacyjno-turystycznej na terenie Gminy Dębica dofinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Realizacja zadania obejmować będzie  budowę 

parku rekreacyjno-turystycznego w miejscowości Pustków-Osiedle, budowę skoczni 

w dal wraz z urządzeniami małej architektury w Latoszynie i budowę urządzeń małej 

architektury w m. Kozłów. ( rozdz. 92601) 

9) 884 087 zł – Rozwój OZE szansą na poprawę jakości życia mieszkańców Gmin 

Dębica i Iwierzyce 

Powyższe środki pochodzą z wpłat mieszkańców na instalacje solarne wpłacone w 2019 

roku z przeznaczeniem na w/w zadanie w roku 2020, w tym podatek VAT. (rozdz. 

90005) 

10) 80 000 zł – podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Latoszyn Zdrój. Kwota 

niezbędna na zakup saun: parowej oraz infrared w związku z licznymi zapytaniami 

klientów korzystających z basenu leczniczego w Latoszynie o możliwość korzystania 

z saun.  (rozdz. 85195) 

11) 35 000 zł – dotacja na Fundusz Wsparcia Policji na zakup samochodu osobowego typu 

SUV w wersji oznakowanej dla potrzeb Komisariatu Policji w Brzeźnicy. (rozdz. 75405) 

 

Finansowanie wydatków inwestycyjnych: nadwyżka budżetowa w kwocie 6 419 382 zł 

 

WYDATKI BIEŻĄCE 

 

1) 25 000 zł – wniosek Referatu OrASO Urzędu Gminy o zabezpieczenie środków 

finansowych na zakup urządzeń mobilnych dla radnych Rady Gminy Dębica. 

Uzasadnienie: Urządzenia mobilne wspomogą pracę Rady Gminy Dębica ponieważ 

wszystkie materiały na komisje i sesje będą wysyłane drogą elektroniczną na adresy e-

mail radnych. (rozdz. 75022) 

2) 10 000 zł – zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie dodatkowych prac 

porządkowych przy drogach i placach gminnych w miejscowości Zawada w związku 
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z uroczystościami 100-lecia Koronacji Cudownego Obrazu NMP w Zawadzie. (rozdz. 

90095) 

 

3) 12 000 zł – dotacja dla CKiB na organizację imprezy kulturalnej pn. Tradycje 

Wielkanocne (rozdz. 92109) 

4) 300 000 zł – dotacja podmiotowa przeznaczona na prowadzenie podstawowej działalności 

kulturalnej oraz utrzymania obiektów, w których ta działalność jest prowadzona, w tym 

Kluby Seniora 80 000 zł.(rozdz. 92109) 

5) 8 384 zł – zwrot środków dla GOSIR z tytułu realizacji programu Gmina Przyjazna 

Rodzinie 3+. Z programu w 2019 roku z Kompleksu Basenów Nemo skorzystało 2 480 

posiadaczy kart. W wyniku tej współpracy GOSIR udzielił posiadaczom ważnej karty 

upustu w wysokości 50% ceny biletu wstępu na basen na łączną kwotę 8 384 zł. (rozdz. 

92604) 

6) 292 300 zł - zabezpieczenie środków na wynagrodzenia dla pracowników Urzędu Gminy 

wraz z pochodnymi, w tym na rozdziały: 

⎯ 75023 § 4010 (wynagrodzenia osobowe pracowników) kwoty 208.000 zł 

⎯ 75023 § 4110 (składki na ubezpieczenia społeczne)  kwoty 49.000 zł  

⎯ 75023 § 4120 (składki na Fundusz pracy) kwoty 12.000 zł 

⎯ 75011 § 4010 (wynagrodzenia osobowe pracowników, ewidencja ludności) 

kwoty 19.000 zł 

⎯ 75011 § 4110 (składki na ubezpieczenia społeczne, ewidencja ludności)  kwoty 

4.300 zł 

Uzasadnienie: środki finansowe zostaną przeznaczone na pokrycie kosztów wynagrodzeń 

wraz z pochodnymi dla pracowników Urzędu Gminy. W trakcie projektowania budżetu 

na 2020r. istniała konieczność obniżenia w referacie OrASO planowanych wydatków. 

7) 60 000 zł  - zabezpieczenie środków na pokrycie kosztów składek członkowskich. 

Uzasadnienie: środki finansowe zostałyby przeznaczone na pokrycie kosztów składek 

członkowskich Związku Gmin Dorzecza Wisłoki, które wraz z kosztami  składek do LGD 

Partnerstwo 5 Gmin, Stowarzyszenia Gmin Uzdrowiskowych, kosztami ubezpieczenia 

samochodu łącznie wyniosą 279.117,06 zł. W budżecie zabezpieczono 220.000 zł. 

W stosunku do ubiegłego roku koszty składek wzrosły m.in. w związku z nowym 

projektem: „Poprawa jakości powietrza poprzez wymianę źródeł ciepła w domach 

prywatnych” które stanowią 43% całości. (rozdz.75095) 

8)  60 000 – dotacja na „Wykonanie monitoringu i oświetlenia zabytkowej części Cmentarza 

Parafialnego w Brzeźnicy, celem zabezpieczenia obiektów wpisanych do rejestru 

zabytków przed kradzieżami i aktami wandalizmu” dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 

Narodzenia Św. Jana Chrzciciela, ul. Wałowa 3, 39-207 Brzeźnica.(rozdz. 92120) 

9) 100 000 zł – wniosek Dyrektora GOSiR o zabezpieczenie dodatkowych środków 

finansowych na bieżącą działalność gminnej jednostki,  w tym między innymi: wkład 

własny do wniosków z MSIT na umowy zlecenia na animatorów „Moje boisko Orlik 

2012”, usługi promocyjno-reklamowe, zakup energii, utrzymanie boisk sportowych. 

(rozdz.92604) 

10) 300 000 zł – wniosek Dyrektora GZEASiP o zwiększenie środków finansowych na 

przeprowadzenie remontów w szkołach podstawowych. W planie budżetów szkół obecnie 

nie ma środków finansowych na przeprowadzenie niezbędnych remontów, a ich 

wykonanie jest konieczne i zgodne z zaleceniami pokontrolnymi: Powiatowej Stacji 

Sanitarno-Epidemiologicznej w Dębicy, Państwowej Straży Pożarnej w Dębicy oraz po 

przeglądach rocznych i pięcioletnich zgodnie z ustawą Prawo Budowlane na poprawę 

bezpieczeństwa przebywających uczniów w placówkach szkolnych. W tym m.in. 

w szkołach Gumniskach, Zawadzie, Pustkowie-Osiedlu, Latoszynie, Pustkowie, 

Brzeźnicy: usunięcia awarii instalacji wodnych, remontów schodów wejściowych, 
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wymiany drzwi do sal lekcyjnych, remontu parkietu sali gimnastycznej, wykonania 

modernizacji instalacji wodnej ppoż. oraz wymiany punktów oświetleniowych. 

11) 68 000 zł – dodatkowe środki finansowe w ramach rozdziału Promocja jednostek 

Samorządu Terytorialnego z przeznaczeniem na zawarcie umów z mediami, 

współorganizację uroczystości związanej z obchodami 100-lecia  Koronacji Obrazu Matki 

Boskiej Zawadzkiej, wykonanie gadżetów promocyjnych. (rozdz. 75075) 

12) 280 000 zł – remont dróg gminnych na trenie gminy (realizacja zadań z zebrań wiejskich, 

bieżące remonty i utrzymanie dróg, mostów i kładek) , dostawa kruszywa, zabezpieczenie 

dróg, montaż znaków, luster, koszenie poboczy (rozdz 60016) 

13) 20 000 zł – środki niezbędne do prowadzonego postępowania administracyjnego 

w zakresie zmiany stanu wody na działce w Brzeźnicy, Pustkowie, Stobiernej. Drogi nie 

posiadają urządzeń umożliwiających wymagane odwodnienie. Zostanie zawarta ugoda 

i wykonane odwodnienie. (rozdz. 60016) 

14) 27 000 zł – wycinka drzew na mieniu komunalnym w m. Paszczyna, Pustynia, 

Nagawczyna, Podgrodzie (metodą alipnistyczną), zgodnie z decyzją starosty Dębickiego 

(rozdz. 90004) 

15) 150 000 zł  - realizacja zadań związana z oświetleniem drogowym na terenie gminy 

w 2020r. 

 

Finansowanie wydatków bieżących: wolne środki z lat ubiegłych w kwocie 1 712 684 zł. 

 

Zmiana nazwy zadania: 

Zadanie pn. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1301R Latoszyn-Braciejowa- budowa chodnika 

w m. Latoszyn i Gumniska - etap IV otrzymuje brzmienie: Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1301R Latoszyn-Braciejowa- budowa chodnika w km 3+745-4+100 w miejscowości 

Gumniska. 

         Upoważnienie: 

Do lokowania w trakcie realizacji budżetu czasowo wolnych środków budżetowych na 

rachunkach w innym banku niż bank prowadzący obsługę budżetu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 1 przeciwny (Domaradzki T.) i 0 

wstrzymujących się, jako uchwała Nr XVI/186/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 6. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego 

wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1301R Latoszyn-Braciejowa – budowa 

chodnika w m. Latoszyn i Gumniska – etap IV”. 

……………………………………………………………………………..……………………... 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania 

pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1301R Latoszyn-Braciejowa – budowa chodnika w m. 

Latoszyn i Gumniska – etap IV” przedstawił Naczelnik Wydziału ITR – Pan Aleksander Reguła. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne w związku ze zmianą nazwy zadania polegającej na 

wprowadzeniu kilometrażu drogi na odcinku, którego będzie prowadzona budowa chodnika 

wzdłuż drogi powiatowej Nr 1301R w m. Gumniska. Inwestorem zadania będzie Zarząd Dróg 

Powiatowych w Dębicy. Gmina Dębica będzie partycypować w kosztach realizacji 
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przedmiotowego zadania. Realizacja zadania ma na celu zwiększenie bezpieczeństwa 

użytkowników drogi powiatowej tj. pieszych, dzieci  i rowerzystów oraz kierowców. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się,  

jako uchwała Nr XVI/187/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 

nieruchomości sprzedawanej w trybie bezprzetargowym na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej (dot. dz. nr 207/5 w m. Nagawczyna). 

………………………………………………………………………………….………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 

nieruchomości sprzedawanej w trybie bezprzetargowym na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej (dot. dz. nr 207/5 w m. Nagawczyna) przedstawił Pan 

Władysław Gazda. 

 

Przedmiotowa działka położona jest na terenie gm. Dębica w miejscowości Nagawczyna 

i stanowi własność  Gminy Dębica. Zgodnie z art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997r. o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. 2019r. poz. 2204 z późn. zm.) będzie sprzedana 

bezprzetargowo na rzecz właściciela działki przyległej z przeznaczeniem na poprawę 

zagospodarowania działki bezpośrednio przyległej będącej jego własnością. 

Zgodnie z art. 68 ust 1 pkt 10, art. 68 ust. 1b ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce 

nieruchomościami  Rada Gminy może wyrazić zgodę na udzielenie bonifikaty  na sprzedaż 

nieruchomości  przeznaczonej na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej, wykorzystywanej wyłącznie na cele mieszkaniowe. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XVI/188/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Dębica 

nieruchomości (dot. dz. nr 943/3 w m. Brzeźnica). 

…………………………………………………………………………………………..………... 

       

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Dębica 

nieruchomości (dot. dz. nr 943/3 w m. Brzeźnica) przedstawił Pan Władysław Gazda. 

 

Przedmiotowa działka położona jest na terenie gminy Dębica w miejscowości Brzeźnica 

i stanowi własność osoby fizycznej. Działka ta położona jest w bezpośrednim sąsiedztwie drogi 

gminnej a nawet w pasie drogi gminnej. Nabycie przedmiotowej nieruchomości do zasobu 

Mienia Komunalnego Gminy Dębica jest zasadne. Ze względu na  konieczność modernizacji 

drogi gminnej jak również plany związane z budową chodnika przemawiają za nabyciem w/w 

działki do zasobu Mienia Komunalnego Gminy Dębica. Działka ta jest zabudowana starym 

drewnianym budynkiem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XVI/189/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.9. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Dębica 

nieruchomości (dot. dz. nr 879/6 w m. Podgrodzie). 

…………………………………………………………………..………………………………... 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Dębica 

nieruchomości (dot. dz. nr 879/6 w m. Podgrodzie) przedstawił Pan Władysław Gazda. 

 

Przedmiotowa działka położona jest na terenie gminy Dębica w miejscowości Podgrodzie 

i stanowi własność osoby fizycznej.  Na przedmiotowej działce została wybudowana  

hydrofornia sieci wodociągowej , wykonana w ramach zadania inwestycyjnego pn. 

„Rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości Podgrodzie – Maga”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XVI/190/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Dębica 

nieruchomości (dot. dz. nr 556/15; 556/16; 556/23; 563/5; 564/5; 629/1; 633/3 w m. Stobierna). 

……………………………………………………………………………...……..……………. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Dębica 

nieruchomości (dot. dz. nr 556/15; 556/16; 556/23; 563/5; 564/5; 629/1; 633/3 w m. Stobierna) 

przedstawił Pan Władysław Gazda. 

 

Przedmiotowe działki położone są na terenie gminy Dębica w miejscowości Stobierna 

i stanowią własność osób fizycznych. Działki te stanowią drogę, nabycie przedmiotowych 

nieruchomości do zasobu Mienia Komunalnego Gminy Dębica jest zasadne. Działki te 

bezpośrednio przylegają do drogi gminnej o numerze ewidencyjnym 610 w miejscowości 

Stobierna i stanowią poszerzenie w/w drogi gminnej.  Droga ta prowadzi  w kierunku Grodu 

Słowiańskiego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 1 wstrzymująca się 

(Domaradzki T.), jako uchwała Nr XVI/191/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 11. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy 

Dębica (dot. dz. nr 767/3 w m. Stobierna). 

……………………………………………………………………………...…………………….. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zbycia nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy 

Dębica (dot. dz. nr 767/3 w m. Stobierna) przedstawił Pan Władysław Gazda. 

 

Przedmiotowa działka położona na terenie gm. Dębica w miejscowości Stobierna stanowi 

własność  Gminy Dębica. Została podzielone na wniosek osoby prywatnej  właściciela działki 

przyległej. Zgodnie z art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce 

nieruchomościami (Dz. U. 2018 poz. 121 z późn. zm.) będzie sprzedana bezprzetargowo na 

rzecz właściciela działki numer 767/1 z przeznaczeniem na poprawę zagospodarowania tej 

działki. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XVI/192/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dębica w 2020r.” 

…………………………………………………...……………………………………………….. 

 

Projekt uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dębica w 2020r.” przedstawił Zastępca 

Wójta – Pan Marek Mikrut. 

 

Określenie w drodze uchwały Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na dany rok stanowi wypełnienie obowiązku ustawowego 

wynikającego z art. 11a ustawy o ochronie zwierząt.  

 Niniejszy Program stanowi dokument określający w perspektywie rocznej cele, zadania 

i zasady zapewnienia opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt w obszarach ustanowionych ustawą o ochronie zwierząt jako obligatoryjne, tj.: 

− zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku, 

− opieka nad wolno żyjącymi kotami, 

− odławianie bezdomnych zwierząt, 

− sterylizacja albo kastracja zwierząt w schronisku, 

− poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 

− usypianie ślepych miotów, 

− zapewnienie miejsca dla bezdomnych zwierząt gospodarskich we wskazanym 

gospodarstwie rolnym, 

− zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych 

z udziałem zwierząt. 

 

Projekt Programu podlegał zaopiniowaniu przez właściwego powiatowego lekarza 

weterynarii, towarzystwo opieki nad zwierzętami w Polsce oddział w Tarnowie, którego 

statutowym celem jest ochrona zwierząt, a także dzierżawców lub zarządców obwodów 

łowieckich. 

Wskazane podmioty w terminie 21 dni od dnia otrzymania projektu Programu wydają 

opinie o projekcie. Niewydanie opinii w tym terminie uznaje się za akceptację przesłanego 

Programu. 

 

Radna Agata Wiater zwróciła się z prośbą o rozszerzenie przedmiotowego programu 

o chipowanie psów i zapewnienie dwuletniej opieki weterynaryjnej każdemu Seniorowi, który 

zaadoptuje psa. 

 

Radny Lech Żurek: „Przepraszam bardzo, Panowie radni, Panie Przewodniczący, 

zaproszeni goście… to nie jest takie proste, tu nie jest podana cena – kwota. Kwota jaką trzeba 

przeznaczyć. My nie wiemy jaką kwotę, jak tu się mówi od 30 do 70 złotych od jednego psa, to 

ile to tych pieniędzy wyjdzie? To nie tak podjąć uchwałę na szybko. Trzeba to przeliczyć ile to 

pieniędzy trzeba, ile to kosztuje, przykładowo od jednego psa, tylko tak na szybko… hlast 

tszast… Nie ma podanej kwoty ile to będzie kosztowało. Nie widzę to potrzeby takiej nagłej. 

Lepiej to przeznaczyć na dzieci czy ochronę osób starszych czy… czy… inne rzeczy a nie na 
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psy, bo już od razu psy. Ja nie jestem przeciwko psom, nie jestem przeciwko niczemu, tylko tym 

chipowaniem. To jest zbyt duży koszt na tak dużą Gminę. Dziękuję bardzo.” 

 

Radna Agata Wiater wskazała, że program musi ruszyć z miejsca. Nadmieniła, iż to nie 

jest program, który zostanie zrealizowany w jednym roku, dlatego przedstawiła propozycję 

realizacji tego programu przez kilka lat, systematycznie obejmując całą Gminę. Wskazała, że 

koszty mogą być rozłożone na kolejne lata, co nie będzie zbyt dużym obciążeniem dla budżetu 

Gminy. Zauważyła, iż prawdopodobnie niebawem będzie to obowiązkiem Gminy. Podkreśliła, 

że praktykują to Miasta, Gminy z czego wypływają bardzo pozytywne efekty m. in. 

zmniejszenie populacji bezdomnych zwierząt. Na zakończenie poprosiła o pozytywne 

przychylenie się do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Tomasz Domaradzki zauważył, że chipowanie psów to jest dobra inicjatywa. 

Wskazał, popierając radnego Lecha Żurka i radną Agatę Wiater, że należałoby rozłożyć to 

w czasie. Przedstawił, że obecnie w Gminie Dębica problem bezdomnych psów jest ogromny. 

Następnie powiedział, że jeśli zostaną wykorzystane na ten cel środki, to będzie trzeba ten 

obowiązek egzekwować. Ważne, by były wyciągane konsekwencje od właścicieli. Następnie 

kierując się do Zastępcy Wójta Marka Mikruta zapytał jak  na chwilę obecną wygląda 

procedura odławiania bezdomnych psów. 

 

Zastępca Wójta Marek Mikrut wskazał, iż propozycja radnych zostanie wpisana do 

programu intencyjnie. Wskazał, że program uchwala się do końca marca br., jeżeli wpis ten nie 

zostanie zamieszczony, wówczas w ciągu roku programu tego nie będzie można zmienić. 

Następnie podkreślił, że cały program mógłby kosztować około 200 tysięcy złotych, by 

zachipować wszystkie psy. Wskazał, że w budżecie Gminny nie ma takich środków, ale 

zadanie to można rozłożyć na kilka lat – przykładowo na 4 lata, wówczas roczny koszt to 

będzie około 50 tysięcy złotych. Obecnie w rejestrze gminnym jest około 4 400 psów. 

Podkreślił, że zarówno fizycznie jak i finansowo w całości zadanie to nie może zostać 

zrealizowane, dlatego jeśli radni wyrażą wolę, realizacja trwałaby 4 lata. Nadmienił, iż 

w pierwszej kolejności byłyby to okolice szkół, placów zabaw, gdzie istnieje realne zagrożenie 

przede wszystkim dla dzieci. Na zakończenie poprosił, by radni wyrazili zgodę na 

zamieszczenie tego wpisu w programie, natomiast kwestie finansowe będą rozpatrywane 

w późniejszym czasie. W dalszej części udzielił informacji dotyczącej procedury wyłapywania 

bezdomnych psów, która polega na zgłoszeniu przez sołtysa lub radnego danej miejscowości, 

jak również osoby postronne – w takiej sytuacji zgłoszenie to jest weryfikowane z sołtysem, 

radnym lub inną osobą, która może ten fakt potwierdzić (np. Dyrektor szkoły). Wskazał, że nie 

wszystkie psy wymagają wyłapania, a przytulisko też ma ograniczone możliwości. 

W pierwszej kolejności wyłapywane są te, które swoim zachowaniem zagrażają 

bezpieczeństwu mieszkańców, a przede wszystkim dzieci (w okolicach obiektów szkół). 

Poinformował również, że za wyłapanie odpowiada Gminny Zakład Komunalny, a jeśli 

zachodzi potrzeba realizują to z udziałem lekarza weterynarii, z którą Gmina ma podpisaną 

umowę na tego typu zdarzenia. Pojawiają się sytuacje, w których pies jest czasowo odurzany, 

by mieć możliwość bezpiecznego złapania i przewiezienia. 

 

Radny Lech Żurek: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panowie Wójtowie… nie 

jestem zdania tego żeby nie. Ja nie jestem tego zdania, tylko jestem żeby to rozważyć, 

przemyśleć. To nie tak wziąć na szybko wszystko zrobić. Ja to taką propozycję bym miał – 50% 

powinien zapłacić właściciel, który posiada psy, 50% Gmina. Dlaczego ja mam płacić jako 

podatnik za pięć psów Panu, bo tam sobie chowa 5 psów, za 3, 4 psy. Nie, jeżeli możemy 

jednego zachipować, resztę powinien płacić. Mało tego, Pani Agato, nie jestem przeciwko, 

tylko wydajemy kolosalne pieniądze na schronisko, na zakup działki, na wszystko i od razu 



 13 

przejść do chipowania psów to też są ogromne sumy i ogromne pieniądze. Musimy się 

zastanowić nad tym jak to zrobić żeby był wąż syty i owca cała. Dziękuję bardzo.” 

 

Radna Agata Wiater nawiązując do wypowiedzi radnego Lecha Żurka, wskazała że muszą 

podjąć w tym celu kroki, by zacząć ten projekt, bo jeśli będzie odkładany z roku na rok, 

wówczas nigdy on nie zostanie zrealizowany. Wskazała, że na chwilę obecną jest to kwestia 

zapisu w programie, a później zastanowią się nad finansami. Zaproponowała, by to chipowanie 

na początku było bezpłatne, a z czasem będą obserwować skutki. Wskazała, że koszty te można 

podzielić. Nadmieniła, iż by w tym również ująć zabiegi sterylizacji i kastracji, który ten 

problem bezdomności zwierząt ureguluje. 

 

Radna Klaudia Tomasik podkreśliła, że po dokonanych rozmowach z Gminą Jedlicze, 

która taki program prowadzi, wiadomo iż z roku na rok ilość psów chipowanych sukcesywnie 

spada. Nadmieniła, iż w roku poprzednim w Gminie Jedlicze zostało zachipowanych 80 psów. 

 

Radny Tomasz Bukowski zapytał czy dokonywano to było w usłudze prywatnej. 

 

Radna Klaudia Tomasik odpowiedziała, że Gmina pokrywała w całości. 

 

Radny Tomasz Bukowski zwracając się do Agaty Wiater zapytał czy wiadomo ile kosztuje 

zabieg sterylizacji. 

 

Radna Agata Wiater odpowiedziała, że w granicach od 70 do 100 złotych. 

 

Radny Tomasz Bukowski wskazał, że nie jest przeciwny temu programowi, jednak 

zauważył że ciągle zgłaszane są nowe potrzeby i nowe propozycje. Podkreślił, że jest za tym, 

by ten Program w taki sposób realizować. W momencie, gdy zostaną na ten cel przekazane 

środki przykładowo w wysokości 100 tysięcy złotych wówczas nie będą wykonane inne 

zadania, o które proszą inni radni. Zaproponował, by zrealizować ten program w przyszłym 

roku, co powinno być poddane dokładnej dyskusji, a nie w tym momencie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Świętoń wskazał, że wniosek ten musi zostać 

zapisany, by mógł być realizowany w przyszłym roku, jednak wskazał by była odpowiednia 

gradacja dla innych zadań.  

 

Radna Agata Wiater zauważyła, że przyjmując takie założenia co roku będą nowe zadania 

i co roku będą nowe potrzeby, a odsuwając ten temat nie zostanie zrealizowany. Wskazała, ze 

jeśli problemem są środki finansowe, zaproponowała by zacząć od małej kwoty, prosząc 

o rozpoczęcie realizacji tego programu. 

 

Radny Grzegorz Pietrzyk nadmienił, że jeśli program ten ma zakończyć problem 

bezdomności zwierząt, poparł inicjatywę radnych i wskazał, by rozpocząć jego realizację, 

popierając tym samym inicjatywę radnych. 

 

Radny Bolesław Pysz wskazał, że już wiele lat temu poruszał temat chipowania psów. 

Nadmienił, iż należy rozpocząć ten program, ponieważ tych psów jest naprawdę dużo. 

Zaproponował by rozpocząć to stopniowo np. 10, 20 psów. 

 

Zastępca Wójta Marek Mikrut zaproponował, by do tego programu kwestie chipowania 

zwierząt wpisać intencyjnie, a na kolejnych sesjach środki finansowe na ten cel zostaną 

ustalone, a program będzie mógł być realizowany. Następnie przypomniał, iż temat chipowania 

był już podnoszony przy okazji znakowania zwierząt, gdzie była propozycja by pobierać 
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symboliczną kwotę 5 zł za znaczek. Podkreślił, że jeśli miałby to być program obejmujący całą 

Gminę, wówczas za chipowanie Gmina nie może pobierać pieniędzy. Jęśli to jest program 

gminny i rejestr prowadzony będzie w Gminie, wówczas musi być całkowicie finansowany 

przez Gminę. W momencie kiedy wszystkie psy zostaną zachipowane, wówczas będzie 

wprowadzone zwolnienie od opłaty za posiadanie psa dla osób, które posiadają zachipowanego 

psa. Na zakończenie poprosił, by kwestię tę na chwilę obecną przyjąć intencyjnie, natomiast 

środki finansowe będą przedyskutowane na kolejnych sesjach. 

 

Radny Tomasz Domaradzki zaproponował, że jeśli zapis ma być intencyjny, to również 

powinni przyjąć intencyjną kwotę na ten cel, która będzie satysfakcjonować wszystkich 

obecnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura zauważył, że dobrym krokiem będzie podjęcie 

tej uchwały z intencyjnym wpisem, natomiast na kolejnej sesji rozważyć wysokość środków 

finansowych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, 

w wyniku którego uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 1 przeciwny (Żurek 

L.) i 4 wstrzymujące się (Bukowski T., Domaradzki T., Niedbalec E., Świder G.), jako uchwała 

Nr XVI/193/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania 

stypendiów dla uczniów i studentów. 

…………………………………………………...……………………………………………….. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów dla 

uczniów i studentów przedstawiła p. o. Zastępcy Dyrektora GZEASiP – Pani Ewa Mucha. 

 

W związku z art. 39 ust. 5, 5a i 8 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. – Prawo oświatowe  

(tekst jedn. Dz. U. z 2019r. poz. 1148) i uchwałą nr XI/115/2019 z dnia 14 sierpnia 2019r.  

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Dębica oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 

2019 roku  reforma wprowadziła zmiany w strukturze szkolnictwa, że z dniem 1 września 

2019r. zostały zlikwidowane gimnazja. W dotychczasowej uchwale nr X/147/03 z dnia  

24 października 2003r. w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów i studentów brak 

jest określenia średniej ocen dla uczniów klasy VII i VIII szkoły podstawowej. W związku  

z powyższym chwała zmieniająca określa warunek średnich ocen za dany semestr dla uczniów 

tych klas i jest na tym samym poziomie jak dotychczasowi uczniowie klas I i II gimnazjum. 

Biorąc pod uwagę zakończenie działalności gimnazjum zmiana dotychczasowej uchwały 

w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów i studentów  jest zasadna. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XVI/194/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.14. 

Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

…………………………………………………………………………………….……………… 

 

Radni nie podjęli dyskusji. 
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Ad.15. 

Wolne wnioski i zapytania 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Radny Tomasz Bukowski zapytał czy w okresie wiosennym będzie dokonana zbiórka 

wielkogabarytowych odpadów. Następnie prosił o porozumienie z Miastem Dębica w sprawie 

parkingu przy Urzędzie Gminy (remont i powiększenie). Wskazał, by opracować projekt 

i współfinansować to działanie wraz ze Spółdzielnią i Miastem. 

 

Wójt Stanisław Rokosz w sprawie parkingu odpowiedział, że jest przygotowany projekt, 

jednak Miasto nie przeznaczyło na ten cel środków, dlatego temat ten został przeniesiony na rok 

bieżący. Wskazał, że wiele zależy od Miasta. 

 

Radny Jan Halwa złożył serdeczne podziękowania za sfinalizowanie kupna działki w m. 

Brzeźnica obok kościoła. Podkreślił, iż temat ten pojawił się już w 2004r. Nadmienił, iż wpływa to 

na bezpieczeństwo mieszkańców. 

 

p. o. Komendanta Komisariatu Policji w Brzeźnicy nadkomisarz Grzegorz Wrona złożył 

serdeczne podziękowania za zaproszenie na posiedzenie Rady Gminy oraz za przyznanie 

dofinansowania z przeznaczeniem na zakup radiowozu - SUVa który ułatwi pracę. 

 

Radny Lech Żurek: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, Panie Janie… chcę 

Wam powiedzieć, że walka o ten dom, który został dziś zakupiony jest od ’96 roku. 1996 rok. 

Jeszcze Pani Łagowska była właścicielem tego domu był to za sumę 180 tysięcy złotych na stare 

pieniądze. Dziękuję Panie Wójcie również i ja, że tyle lat i kupilimy ten dom. Pierwsza sprawa… 

Następna będzie… sprawa tego parkingu to jest nie tylko dla naszych potrzeb, Panie Wójcie, za 

Żabickiego, za Pana Brzostowskiego, za wszystkich po kolei, coś nie możemy z tym parkingiem 

ruszyć przed tym budynkiem. To jest Panie Przewodniczący… Pan mówi tak… to jest wizytówka 

Urzędu Gminy… tak jak się Pan ubierze, ładny człowiek ubrany w stare ubranie. To jest to samo 

i tutaj. Chciałem zapytać co z tym budynkiem po drugiej stronie co my proponowali o wykup tego 

budynku. Nie będzie sprzedawany?” 

 

Wójt Stanisław Rokosz odpowiedział, że jest sprzedany. 

 

Radny Lech Żurek: „To musimy inaczej teraz znowu myśleć. Panie Wójcie Urząd coraz 

większy się robi, coraz więcej pracowników jest w pokojach, są za ciasne, za małe pomieszczenia. 

Niech by się zdało przypatrzeć się temu czy nie byłoby możliwości rozbudowy tego budynku. 

Sprawa następna korzystając tutaj z Pana Komendanta Policji z Brzeźnicy, Straży Gminnej, Panie 

Wójcie trzeba już położyć raz rękę na numerację domów przy ulicach. To jest tragedia. Nie ma 

widocznych numerów domów. Nic. Przy niektórych ulicach ciężko. Nie ma numerów jest jemu 

niepotrzebny. Następna rzecz sprawa ulic, rozrasta się Brzeźnica, powstają nowe ulice boczne, na 

przykład przy ulicy Słonecznej jest kilkanaście ulic. Ulic, które powstały nowe – budynków, nowe 

domy są wybudowane i musimy zrobić nazwy ulicy, żeby to nie zaniechać, żeby to znowu 

galimatiasu nie zrobić jak na ulicy… no Polnej, my mamy 15  a, b, c, d, e, f, g, h, i, j, k. I znowu od 

tej  ulicy Jasnej idą ulice znaczy Polnej idą budynki w kierunku zachodni. Powstają znowu nowe 

osiedle powstają. To jest tak samo i przy ulicy osiedlowej. Przy wszystkich ulicach się 

rozbudowywuje, Osiedlowa to jest tu za skrzyżowaniem Szerokiej po prawej stronie. Trzeba albo 

jakoś perspektywistycznie plan zrobić na przyszłość, żeby wiedzieć że ulica taka i taka, nazwy ulicy 

nadać. Dziękuję bardzo.” 

 

Radny Roman Mazur złożył podziękowania dla Zastępcy Marka Mikruta, za podjęte działania 

w zakresie firmy METKOM i wyjaśnienia pojawiających się pogłosek, w sprawie których wysłane 

zostały stosowne pisma. Następnie zapytał, czy wody opadowe mają odpływ w firmie METKOM 

czy nie. 
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Radna Bernadetta Ciszek zwróciła się z prośbą, by wystosować pismo do Powiatu, z prośbą 

o poprawę w ramach gwarancji (jeśli to możliwe) zapadniętego chodnika (zjazd do przepompowni / 

P. Ciebienia) przy drodze Stobierna – Zawada. Następnie poprosiła o zwrócenie się do Powiatu 

o poprawę poboczy przy drodze powiatowej Stasiówka – Nagawczyna. Wskazała, że pobocze te są 

mocno wypłukane. Kolejno zapytała od kiedy przewidziana będzie firma sprzątająca na cele 

utrzymania czystości w Gminie Dębica. 

 

Radny Roman Mazur złożył podziękowania w imieniu sołtysów m. Kozłów i Pustynia oraz 

Rady Sołeckiej dla Naczelnika Wydziału ITR Pana Aleksandra Reguły, za zorganizowanie 

spotkania dotyczącego modernizacji linii kolejowej, ponieważ przejazdy zostały utrzymane tak jak 

do tej pory. Wskazał, że zostało ustalone, że przejazdy które będą zniszczone przez 

wysokotonażowe pojazdy dowożące kruszywa zostaną poprawione przez wykonawcę. 

 

Radny Tomasz Domaradzki zwrócił się z prośbą, by rozważyć możliwość udzielania rabatu 

czy zastosowania niższej ceny za odpady biodegradowalne dla mieszkańców, którzy stosują własne 

kompostowniki. 

 

Radny Grzegorz Pietrzyk nawiązał do wypowiedzi w sprawie celowości zakupu działki w m. 

Brzeźnica. Wskazał, że nieżyjąca już Pani Kolakowska była związana z tym domem 

sentymentalnie. Następnie nawiązał do sprawy modernizacji linii kolejowych i rozpoczętych już 

prac, zapytał czy mają wgląd w technologię wykonywanych przejazdów, wskazując że wzorcem 

wykonania przejazdu kolejowego jest technologia wykonania przejazdu na ulicy Świętosławy 

w Dębicy. 

 

Naczelnik Wydziału ITR Aleksander Reguła odpowiedział, że część będzie wykonana 

w sposób taki jak na ulicy Świętosławy w Dębicy a na mniej użytkowanych będą w technologii 

takiej jak do tej pory była stosowana. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Świętoń zapytał jak długo prawnie można 

oczekiwać wydania decyzji środowiskowej. Podkreślił, ze zwrócił się do niego pełnomocnik 

operatora P4 z prośba o wydanie takiej decyzji, o którą prosił już w orku ubiegłym 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura odpowiedział, że decyzja jest negatywna, którą 

zamieszczał na tablicy ogłoszeń. Następnie podziękował Wójtom za wydanie decyzji negatywnej, 

w zgodzie  z mieszkańcami, a obecna wieża funkcjonuje już w Pustkowie-Osiedlu i kolejna nie ma 

racji bytu. 

 

Radny Lech Żurek: „… tak ostatnio mówiłem o wykonanie kontroli przez Zakład Wodociągów 

i Kanalizacji nowo wybudowanych budynków, których budynków. Kiedyś miałem okazję stanąć 

z tyłu za plecami i słuchać jak właściciel nowo wybudowanego domu udziela wskazówek 

hydraulikowi, jak ma zrobić kanalizację. Mówił mu tak: proszę podpiąć tą rynnę, tą rynnę, tą rynnę 

do kanalizacji. Ile jest sprawdzonych budynków już nowo oddawanych czy nie wpuszczają wód 

opadowych do kanalizacji, a my płacimy za to i będzie następny problem przy podwyższaniu cen za 

wodę i kanalizację. Dziękuję bardzo”. 

 

Radny Tomasz Domaradzki zwrócił się z prośbą o dokonanie sprawdzenia mieszkańców 

posiadających kanalizację na podwórku, którzy nie są przyłączeni do sieci. 

 

Sołtys Roman Nykiel zwrócił uwagę na godziny odjazdu autobusów na trasie Braciejowa – 

Dębica, gdzie w czasie obsługi przez spółkę MKS odjeżdżał przed godziną 8 rano, a teraz nowy 

przewoźnik odjeżdża o godzinie 8:15 
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Wójt Stanisław Rokosz podziękował radnym, którzy podnieśli temat kontroli. Wskazał, że 

kontrole te były prowadzone, jednak zostaną one wzmocnione. 

 

Ad.16. 

Zamknięcie obrad sesji. 

……………………………………………………………………………………………………. 

 

Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady Gminy Dębica – Piotr Żybura 

zamknął obrady sesji o godzinie 14:30. 

                                                                  

 

 

 

 

 

 

       PRZEWODNICZĄCY 
                                                                             RADY  GMINY  
                                                                              Piotr Żybura 
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Sporządziła:  

P. Przydział   



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

1. Uchwała w sprawie uchylenia uchwał

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 20

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 1

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz WSTRZYMAŁ się
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

2. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego
wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica (dot. zad.
pn. „Budowa budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej”)

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 21

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

3. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału
zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 20

głosowało PRZECIW: 1
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował PRZECIW
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Dębica

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 20

głosowało PRZECIW: 1
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował PRZECIW
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Dębickiemu na realizację zadania własnego
Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi
powiatowej nr 1301R Latoszyn-Braciejowa”)

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 21

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny
netto nieruchomości sprzedawanej w trybie bezprzetargowym na
poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 21

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy
Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 943/3 w m. Brzeźnica)

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 21

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy
Dębica nieruchomości (dot. dz. 879/6 w m. Podgrodzie)

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 21

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy
Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 556/15; 556/16; 556/23; 563/5; 564/5;
629/1; 633/3 w m. Stobierna)

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 20

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 1

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz WSTRZYMAŁ się
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

10. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy
Dębica (dot. dz. nr 767/3 w m. Stobierna)

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 21

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

11. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na ternie Gminy
Dębica w 2020r.”

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 16

głosowało PRZECIW: 1
WSTRZYMAŁO się: 4

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz WSTRZYMAŁ się
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz WSTRZYMAŁ się
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward WSTRZYMAŁ się
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz WSTRZYMAŁ się
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował PRZECIW
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wynki głosowania z XVI Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 27 lutego 2020 r.

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania
stypendiów dla uczniów i studentów

GŁOSOWAŁO: 21
głosowało ZA: 21

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward głosował ZA
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz głosował ZA
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA


